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Írásbeli kérdés

HELYBEN

A Házszabály 91 .§ . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenn i

Dr. Hiller István miniszter úrnak

„A 2009/10-es tanévben az általános iskolákban hogyan kezelend ők az SNI-s gyermekek a
létszámok meghatározásánál”? címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókörzetem több általános iskolájából jelezték felém azon problémát, hogy egyértelm ű

tájékoztatás híján nem tudják a következ ő tanév csoportbontását tervezni, mert az osztálylétszámok

számításánál nem tudható, a továbbiakban az ún. SNI-s gyermekek kezelhetőek-e 2, illetve 3

főként?

Kis létszámú iskolákról lévén szó, óraszámok, így álláshelyek függnek az osztályo k

számának alakulásától .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, tájékoztatásával szíveskedjék segítséget nyújtani a 2009/10-es tanév tervezéséhez ebben a

kérdésben !

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól .

Budapest, 2009. május 5 .
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